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  عضو اللجنة –محمد خليل مكاوي السيد/ 

 منصب مدير الموارد البشرية في مجموعة عمر قاسم العيسائي القابضة، بخبرة تزيد عن 
ً
سنوات في إدارة رأس المال البشري  10يشغل حاليا

 ERP SAP (SuccessFactors) والتحول المؤسس ي. قاد تطوير وتنفيذ استراتيجيات الموارد البشرية، وبناء الهياكل التنظيمية، وتطبيق أنظمة

 مناصب مثل مدير عمليات الموارد البشرية ومدير الموارد البشرية في شركات تابعة للمجموعة. ، متخصص   .على مستوى المجموعة
ً
تولى سابقا

 .في التخطيط الاستراتيجي، تطوير السياسات والحوكمة ، تطوير عمليات الموارد البشرية واعادة الهيكلة والتوطين 

 التعليم :  

 جدة  -تخصص إدارة الأعمال )تطوير المنظمات(  جامعة الملك عبد العزيز  –درجة البكالوريوس في العلوم 

Mr. Mohammad Khalil Makawi – Committee Member  

He currently holds the position of Human Resources Director at Omar Q. Alesayi Holding Group, with over 10 years of 

experience in human capital management and organizational transformation. He has led the development and 

implementation of HR strategies, built organizational structures, and implemented ERP SAP (SuccessFactors) systems at the 

group level. He previously held positions such as HR Operations Manager and HR Manager in subsidiary companies of the 

group. He specializes in strategic planning, policy development and governance, HR process development, restructuring, 

and Saudization. 

Education: 

Bachelor of Science in Business Administration (Organizational Development) King Abdulaziz University – Jeddah,  


